
Na podzim 2018 byla na hlavním tahu mezi finskými domky nově pokryta vozovka asfaltem. Zastupitelé 

za NAŠI DOUBRAVU jsou tomu rádi. Jenže se patrně někde stala chyba. Po provedení opravy této 

silnice, po pravé straně směrem od koupaliště k autobusové zastávce, po dešti a napadaném 

sněhu stojí na okraji silnice značné množství vody, která stéká po přístupových cestách 

k finským domkům. Sousedé nás zastupitele za NAŠI DOUBRAVU požádali, abychom věc 

projednali na zastupitelstvu. 

Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
zastupitelka NAŠE DOUBRAVA 
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Zřejmě při pokrytí vozovky asfaltem došlo ke špatnému sklonu. Po sněhových nadílkách a po 
deštích stéká voda po přístupových chodnících vedoucích k finským domkům. Zahrady jsou 
silně podmáčeny, voda teče i do sklepních prostor. Před touto provedenou opravou silnice 
nájemníci ve finských domcích neměli vodu ve sklepních prostorách ani silně podmáčené 
zahrady. Silnice je ve vlastnictví Moravskoslezského kraje. S tímto svěřeným majetkem kraje 
hospodaří Správa silnic Moravskoslezského kraje. 
         Gabriela Piperková 
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Jde nám o nájemníky finských domků, aby neměli podmáčené zahrady a zatopené sklepy. 
Zastupitelé za NAŠÍ DOUBRAVU předložili na únorovém zastupitelstvu návrh, aby zastupitelstvo 

pověřilo starostku obce, k projednání s vlastníkem a Správou silnic, zda nebyla při opravě silnice 

porušena či jinak upravena spádovost vody z této silnice. A současně, aby učinila všechny 

nutné kroky vedoucí k odstranění všech nastalých potíží po provedené opravě této silnice a 

vedoucí k jejímu bezproblémovému užívání.  
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Aby mohla být věc na zastupitelstvu projednána, musí být prvně zařazena na program 
zasedání. K tomu je nutný vyslovený souhlas nadpoloviční většiny tj. 8 zastupitelů. Koalice ve 
složení SNK-ED a Nezávislí se k našemu návrhu nepřipojila. Proto ani nebyl bod, o kterém se 
zmiňují zastupitelé za NAŠÍ DOUBRAVU zařazen na program zasedání. Zastupitelé za NAŠI 
DOUBRAVU jsou názoru, že zastupitel je od toho, aby pracoval ve prospěch občanů, proto nás 
netěší, že koalice náš návrh nepodpořila.  
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